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6/2023. VFKB ülés 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült: a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2023. június 21-ei, munkaterv szerinti 

üléséről 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

  

Jelen voltak: Gyuga Mihály József korelnök, Molnár István kb. tag, Kindl Attila és Szanyi Gábor 

bizottsági tagok 

Távol voltak:  Sólyom Jöran tanácsnok, Molnár István és Szabó Ferenc bizottsági tagok  

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

Gyuga Mihály József korelnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 16 óra 9 perckor 

megnyitotta. Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt, majd 

ismertette az ülés napirendi pontjait.  

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendről.  

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

36/2023. (VI. 21.) határozata  

a napirendről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

2023. június 21-ei, munkaterv szerinti ülésén a következő napirendi pontokat tárgyalja: 

1. A Képviselő-testület 2023. június 27-ei nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

− Az Oroszlányi Rendőrkapitányság beszámolója a település közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság 

érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról 

− Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

− Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati döntések 

2. A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása. 

− Trafibox telepítés Oroszlány városban 

− Brunszvik óvoda pincefödém tartószerkezeti szakértői vizsgálata 

− Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntés 

Felelős:  Gyuga Mihály József korelnök 

Gyuga Mihály József korelnök a meghívott vendégre való tekintettel javasolta, először a „Trafibox telepítés 

Oroszlány városban” és „Az Oroszlányi Rendőrkapitányság beszámolója a település közbiztonságának 

helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról” című 

napirendi pontokat tárgyalja a bizottság. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a javaslatról.  

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

37/2023. (VI. 21.) határozata  

a napirendi pontok tárgyalási sorrendjéről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

2023. június 21-ei, munkaterv szerinti ülésén a tárgyalandó napirendi pontokat a következő sorrendben 

tárgyalja: 

− Trafibox telepítés Oroszlány városban 
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− Az Oroszlányi Rendőrkapitányság beszámolója a település közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság 

érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról 

A többi előterjesztést sorrendben tárgyalják. 

Felelős:  Gyuga Mihály József korelnök 

1. NAPIRENDI PONT: A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak 

tárgyalása 

Gyuga Mihály József korelnök jelezte, hogy a „Trafibox telepítés Oroszlány városban” és „Az Oroszlányi 

Rendőrkapitányság beszámolója a település közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett 

intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról” című előterjesztéseket egy napirenden belül tárgyalják. 

Trafibox telepítés Oroszlány városban 

Az Oroszlányi Rendőrkapitányság beszámolója a település közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság 

érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról 

Lóczi Krisztián osztályvezető elmondta, a javasolt helyszíneket bejárták, két helyszín között nem tudtak 

dönteni. Mindkét helyszín bejövő utak, itt megnövekedett a forgalom. A két helyszín mellett az szól, hogy a 

beruházás során ki tudnák kerülni az E-ON-t, a vállalkozóval egyeztettek, elmondta, nincs akadálya, hogy a 

térfigyelő kamera rendszer áramához csatlakozzanak. 

Hufnágel Ákos rendőralezredes elmondta, ez új rendszer, az az előnye, hogy bárhol kihelyezhető, a 

gyorshajtókat le fogja fotózni, és küldik a csekket a közigazgatási bírságról. Tatán már 3 hónapja kint áll. Az 

áram vételi lehetőséggel van probléma, bonyolult az E-ON-nal szerződni. Két helyszín lett megjelölve, bízik 

benne, hogy mindkét helyen lenne lehetőség telepíteni, mert ott van áramvételi lehetőség is. Országos szinten 

a balesetek száma emelkedik, első helyen a gyorshajtás áll. A trafibox belső szerkezete már a 

rendőrkapitányságon van június 1. óta.  

Kindl Attila bizottsági tag kérdése az volt, lehetne-e, hogy a két helyszínen, mindkettő helyre tennék a boxot 

és időközönként váltogatnák benne a kamerát. 

Hufnágel Ákos rendőralezredes elmondta, igen, mobilizálható, a kalibrálást megcsinálták. 

Kindl Attila bizottsági tag elmondta, akkor van rá lehetőség, hogy mindkét boxot kitelepítsék. 

Hufnágel Ákos rendőralezredes hozzátette, felfűzéses mérés is lehet. Tatán is jelentős visszatartó ereje van 

a boxoknak. 

Szanyi Gábor bizottsági tag kérdése az volt, a kettő közül kell-e választani, vagy mindkettőt lehet. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, kérte, hogy a telepítéssel kapcsolatos költségekről adjanak 

tájékoztatást, az anyagban benne van, egy vállalkozó csinálja meg. 

Hufnágel Ákos rendőralezredes hozzátette, leírta, a talapzatnak minek kell megfelelnie. 

Szanyi Gábor bizottsági tag kérdése az volt, egy doboz ára mennyi. 

Lóczi Krisztián osztályvezető elmondta, a tatai kollégáktól kértek adatot, 2,5-3 M Ft egy box telepítése, ez 

csak a box ára. 

Hufnágel Ákos rendőralezredes hozzátette, az E-ON áram kiépítése még egyszer ennyi. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, az elektromos ellátást biztosítani tudják a kamerától. 

Lóczi Krisztián osztályvezető elmondta, a két helyszínt is e miatt nézték, tökéletes az áramfelvételhez. 

Feltétele a szerződésnek, hogy az ezközt is figyelni kell, itt a kamerákkal meg is tudják ezt oldani. 

Szanyi Gábor bizottsági tag kérdése az volt, ez a két doboz fordítható-e, és ez bent lenne-e Oroszlány 

területén. 

Hufnágel Ákos rendőralezredes elmondta, igen. 

Gyuga Mihály József korelnök kérdése az volt, mennyire ütésbiztos. 

Hufnágel Ákos rendőralezredes elmondta, a berendezés vandálbiztos. 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, több mint 100 M Ft plusz keletkezett a költségvetésben, javasolta, 

mind a két hely legyen. 

Lóczi Krisztián osztályvezető hozzátette, amikor a helyszínt bejárták, látszott, mekkora visszatartó ereje van, 

ha már csak egyenruhást is látnak. 

Gyuga Mihály József korelnök véleménye szerint tudnák mindkét helyszínt támogatni. Kérte, először a 

beszámolóról döntsenek.  

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

38/2023. (VI. 21.) határozata 

 „Az Oroszlányi Rendőrkapitányság beszámolója a település közbiztonságának helyzetéről, a 

közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról” című előterjesztés 

véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az Oroszlányi Rendőrkapitányság beszámolója a település 

közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos 

feladatokról” című előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József korelnök 

Gyuga Mihály József korelnök javasolta, hogy mindkét helyen legyen trafibox telepítve. 

Bartalus László osztályvezető hozzátette, költségvetési forrás van rá, ha az egyiket előbb akarják 

megvalósítani, priorizálni kéne. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

39/2023. (VI. 21.) határozata 

Oroszlány városban létesítendő trafiboxok telepítési helyszíneiről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

támogatja az Oroszlányi Rendőrkapitányság előterjesztés szerinti javaslatát – a rendőrség által üzemeltetendő 

– trafiboxok telepítése vonatkozásában, egyben javasolja, hogy azok az Önkormányzat aktuális költségvetési 

helyzetének figyelembevételével, lehetőség szerint egy időben valósuljanak meg a Mindszenti utcai és a 

Kecskédi utcai, meglévő térfigyelő kamerák közvetlen környezetében. 

Felelős:  Gyuga Mihály József korelnök 

2. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2023. június 27-ei nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

Gyuga Mihály József korelnök ismertette az előterjesztést.  

Szanyi Gábor bizottsági tag kérte, külön szavazzanak a két ingatlanról. 

Gyuga Mihály József korelnök kérte, aki a határozati javaslat 1. pontjával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

40/2023. (VI. 21.) határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztés határozati javaslata 

1. pontjának véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” 

című előterjesztés határozati javaslata 1. pontját. 

Felelős:  Gyuga Mihály József korelnök 

Gyuga Mihály József korelnök kérte, aki a határozati javaslat 2-5. pontjaival egyetért, kézfelemeléssel 

jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 
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41/2023. (VI. 21.) határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztés határozati javaslata 

2-5. pontjainak véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” 

című előterjesztés határozati javaslata 2-5. pontját. 

Felelős:  Gyuga Mihály József korelnök 

3. NAPIRENDI PONT: A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak 

tárgyalása 

Brunszvik óvoda pincefödém tartószerkezeti szakértői vizsgálata 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, pozitívan érintette, hogy az intézményvezető, az alkalmazottak 

felhívták a figyelmet a problémára, ezt megköszönte nekik. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

42/2023. (VI. 21.) határozata 

a Brunszvik óvoda pincefödém tartószerkezeti szakértői vizsgálatáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadja a Brunszvik óvoda pincefödém tartószerkezeti szakértői vizsgálatáról szóló tájékoztatást. 

Felelős:  Gyuga Mihály József korelnök 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntés 

Bartalus László osztályvezető röviden ismertette az előterjesztést. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Gyuga Mihály József korelnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

43/2023. (VI. 21.) határozata 

az 12404 és 12423 helyrajzi számú ingatlanok bérleti szerződésének hosszabbításáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

támogatja az 12404 és 12423 helyrajzi számú ingatlanok bérleti szerződésének 5 év időtartamra szóló 

meghosszabbítását, a bérleti díj évenként a KSH által közzétett infláció mértékével történő emelése mellett. A 

javasolt bérleti díj: 12423 helyrajzi számú ingatlan bérleti díja 22.250 Ft + áfa/év, 12404 helyrajzi számú 

ingatlan 39.913 Ft + áfa/év. 

Felelős:  Gyuga Mihály József korelnök 

SZÜNET 

16:50-17:00 

4. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2023. június 27-ei nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati döntések 

Molnár István k.b. tag elmondta, Bozsik úr nem jelent meg az ülésen, ezt aggasztónak találja, több kérdése 

is lett volna hozzá. 

Szanyi Gábor bizottsági tag elmondta, Szabó Mihály alpolgármester mellett sok labdarúgással kapcsolatos 

megbeszélés volt, azt kell látni, a futball csak lefelé ment az utóbbi 3 évben. Azt látja, volt 3 évük, hogy rendbe 

tegyék, az elnök ugyanaz, a szakmai programot nem látja, a felnőtt csapat nem állt ki versenyezni. Ezekkel a 

személyekkel nem lehet megújítani az oroszlányi labdarúgást. 

Molnár István k.b. tag hozzátette, Bozsik úr volt már itt Oroszlányban, ki lett fizetve, edző stábot rakott 

össze. Akkor a MOSB ülésén az hangzott el, lehet tovább lépni, de ahhoz plusz pénz kell. Az OSZE már sok 

mentőövet kapott, ami nem működik, el kell engedni, van más egyesület a városban. Amíg adja a város a 1,5 
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M Ft-ot, addig el fog működni, de más egyesületnél is meg lehetne csinálni. Sokkal jobb helyekre el lehetne 

költeni, pl. a füvet is le kéne vágni. 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, 2012-13-ban a Gárdonyi iskola átalakításakor, a sport koncepció 

kialakításakor arról volt szó, két kiemelt sportágat fog támogatni a város, a kosárlabdára és a labdarúgásra 

voksoltak. Ha most oda tudnak jutni, a másik zászlóshajónak gondolt labdarúgásnál, ha lehetne előre lépni, 

támogathatónak tartja. Sajnálatát fejezte ki, hogy a súlyemelés komoly veszteségeket élt át. 

Kindl Attila bizottsági tag hozzátette, a Tao támogatással kapcsolatban, együttes ülésen felvetődött, hiába 

építik meg a pályát, nem lesz miből locsolni. Most látja, lesz 150 m3 víztározó, ez lehetőséget ad, hogy ne 

kelljen az artézi vízig lemenni, nem fogyasztana annyit a locsolás, tudnák pótolni a talajvízzel és az esővízzel. 

Bozsik úrral fenntartásai vannak. Az 500 E Ft nettó, amit neki adnának, az egész metódus nem tetszik neki, 

edzésenként kell fizetni, az utánpótlás átigazolása is benne van. Az a probléma, az utánpótlás edzők számát is 

bővíteni kell. 

Szanyi Gábor bizottsági tag elmondta, a Tao-ból ezeket lehet. Bozsik úr idehozása az utánpótlás miatt van. 

Kindl Attila bizottsági tag véleménye szerint Oroszlányban vannak olyan sportágak, amik jól teljesítenek, és 

a forráshiány miatt nem tudnak haladni. A vagyra vagy lehetre nem szívesen adna. 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, a költségvetésből a sportlétesítmények fenntartására komoly 

összegeket költenek. A testületnek el kéne döntenie, az utánpótlás szakmai fejlesztésére a költségvetésből 

bizonyos összeget el kéne különíteni, és cserébe bizonyos teljesítményt várjanak el. 

Kindl Attila bizottsági tag elmondta, azt látja, ezt a Tao-t most mindenképp el kell költeni. Szereti úgy nézni, 

ha egyik gyerekének ad, a másiknak is. 

Gyuga Mihály József korelnök hozzátette, január végére megvan a költségvetés, akkor le kéne ülni, el kéne 

dönteni, Oroszlány több milliárdos bevételéből 100 M Ft-ot erre fog költeni. Az is fontos tény, hogy az 

egészégügy részét képezi a gyerekek sportnevelése. 

Kindl Attila bizottsági tag elmondta, minden sportágat támogatni kéne. 

Gyuga Mihály József korelnök véleménye szerint az OSE visszafizetendő támogatása elhibázott döntés volt. 

Szanyi Gábor bizottsági tag elmondta, az OSE-nek el kéne magát tartania. 

Gyuga Mihály József korelnök ismertette a határozati javaslatot, kérte, aki elfogadja, kézfelemeléssel jelezze.  

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 2 igen, 2 nem szavazattal 

elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

44/2023. (VI. 21.) határozata 

 „Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati döntések” című 

előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

nem javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek „Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és 

kapcsolódó önkormányzati döntések” című előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József korelnök 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Gyuga Mihály József korelnök a bizottság ülését 17 óra 55 perckor 

bezárta. 

K.m.f. 

 Gyuga Mihály József     

 korelnök   bizottság tagja 

 


